Exercise 22

   Translate into English:

1. Они будут смотреть фильм, как только дети лягут спать.



2. Как только он придет, я ему все расскажу.



3. Я с ним поговорю до твоего приезда, но я не уверен, что он мне ответит.



4. Как только вы его увидите, спросите его, когда он уезжает. 



5. Вот вам мой адрес, где я остановлюсь в Испании.



6. Мне отправить письмо? -- Да. Когда вы пойдете домой, бросьте его в почтовый ящик (mailbox).



7. Я уверен, вы полюбите ее, как только она начнет работать с вами.



8. Мы детально (in detail) обсудим этот вопрос до того, как он придет.



9. Я с ним поговорю, когда он вернётся из школы.



10. Я не знаю, когда я получу от нее ответ, но как только я его получу, я сразу же вам позвоню.
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rask 4. Imagine that you and your friend are doing 2 school project wwinter fun”-

You have found some illustrations and Leave a voice message
to your friend. In 2.5 minutes be :e,d;l ':::t to share the news.

« explain the choice of the illustrati j jefly describing them and

Soting the differences; ions for the project by briefly

+ mention the advantages (1-2) of the two kinds of winter entertainment;

« mention the disadvantages (1-2) of the two kinds of winter entertainment;

 express your opinion on the subject of the project — which kind of winter
entertainment you preferred as a child and why.

You _Wi“ speak for not more than 3 minutes (12-15 sentences). You have to talk
continuously. .
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